
Møtereferat

Møtet gjelder Samarbeidsutvalg Øya barnehager

Dato og tid 22.05.23 kl. 15.00-16.20

Sted Øya barnehage, Debatten 2. etg.

Deltakere Ansattrepresentanter Annette K. Eimhjellen, Marit Skjetne, vara Mirela Fajkovic,

avdelingsleder Kjerstin Faanes, enhetsleder Gunn Kristin Hansvold,

foreldrerepresentanter Tine Christin Eikevik, Christin Høiberget Berndtsson, Knut

André Karlsen Vestergren Hjorth, Morten Warholm Haugen

Frafall Ansattrepresentant Cecilie Sonstad, avdelingsleder Anette Syvertsen-Wiig

Referent Kjerstin Faanes

Møteinnkaller Gunn Kristin Hansvold

Sak 08/23 Godkjenning av referat og møteinnkalling

Kommentar til referat : ønskelig å få frem synspunkter fra de ulike representantene i drø�ingssaker,
referent tar dette til etterretning.

Kommentar til sak 3/23. Mange foreldre melder på og benytter seg ikke av tilbudet. Forslag om å ha rutine
på å sende ut melding til foreldre med barn som ikke benytter seg av barnehageplassen de aktuelle
dagene.

Sak 09/23 Videreutdanning ved enheten

Enheten har mange ansatte i videreutdanning, noe som fører til en bevegelse i det pedagogiske arbeidet
og økt kompetanse for hele organisasjonen. Foreldrerepresentantene støtter at kompetansen
synliggjøres og lø�es frem. Enheten kommer til å ha fokus på pedagogisk utviklingsarbeid i neste
barnehageår, som vil synliggjøres i ny årsplan.

Sak 10/23 Øya barnehager & vårt pedagogiske tilbud for a l l e barn

Utarbeidelse og arbeid med Årsplan for hele enheten. Årsplanen skal vise barnehagens verdigrunnlag og
hvordan vi jobber med områdene i Rammeplanen.

Enheten fortsetter å ha prosesser med å forankre og skri�liggjøre årshjul og verdigrunnlag(årsplan) med
ansatte. Dette er en prosess som vil fortsette utover høsten og ferdigstilles innen januar 2024. Ledelsen og

https://docs.google.com/document/d/1r4F5lLGSlPhVVs_WtUeTwgB1QZMNZSGYEGgWSbJke-M/edit


ansattegruppen kommer til å dele prosessene underveis og ønsker at foreldres stemme skal være synlig i
årsplanen.

Innspill fra foreldrerepresentanter om å involvere foreldre på foreldremøtene for de ulike
avdelingene/basene for å gi foreldre innblikk og mulighet til å medvirke.

Sak 11/23 Kosttilbud ved Øya barnehager, sak 5/23

FAU ved Krinkelkroken har sendt brev til ledelsen angående forslag på endring av kosttilbud. Ledelsen
sender svar på brev til FAU Krinkelkroken.

I første omgang skal enheten ha prosesser knyttet til ansattes holdninger og kartlegge tid som brukes på
varemottak, forberedelse, tilberedning og opprydding. Kosttilbud i barnehagen er et tema som enheten
ønsker å lø�e på politisk nivå da dette omfatter en større prosess med å drø�e problemstilling om hva en
barnehage skal være og tilby.

Sak 12/23 Barnehageåret 2023-2024

Per nå:

Øya barnehage: 46 småbarn, 46 storbarn og 15 innføringsplasser fordelt på små- og storbarn.

Krinkelkroken: 29 småbarn og 22 storbarn

Hovedopptaket er ferdig, men enheten forventer likevel at det vil være noen endringer frem til høsten.

Kommentar fra foreldrerepresentant: oppfordrer til at Krinkelkroken og Øya samarbeider om de eldste
barna slik at man kan bli kjent med flere barn fra samme skolekrets.

Dette er allerede et samarbeid som skjer mellom barnehagene og vil fortsette neste år med flere
møtepunkt.

Sak 13/23 Eventuelt

- Evaluering av dugnad. Godt oppmøte på begge barnehagene! Det ble utført vedlikehold og
uteområdet fikk et lø�. Positivt at begge husene har dugnad på samme dag slik at man blir kjent
med foreldrene på andre siden av gjerdet. Forbedring til neste år: enkelte ansattrepresentanter
får ansvar for å gjøre klart utstyr.

- Sak fra foreldre på småbarn Øya angående utetid på høst og vinter. Sak meldes til
barnehagelærere på småbarn og tiltak bringes tilbake til SU neste møte.

- Sak meldt inn av foreldre på Øya angående bekymring for barns sikkerhet ved sykling på
uteområdet. Ansatte foretar en risikovurdering som vil resultere i evt tiltak. Tiltak lø�es på neste



SUmøte.

Takk til dere som har bidratt inn i samarbeidsutvalget dette barnehageåret. Ledelsen setter stor pris på
engasjementet og ser fram til et godt samarbeid videre for å kunne gi et godt pedagogisk tilbud for a l l e
barn.

Takk også til ansatterepresentantene som har bidratt - fra neste barnehageår vil ansatterepresentantene
være enhetens plasstillitsvalgte.

Ønsker dere en god sommer og vi gleder oss til et nytt og spennende barnehageår 2023-2024


